



CONGRATULATIONS!

You successfully completed the Canadian Firearms Safety Course and/or the Canadian Restricted Firearms Safety Course!

What's Next?

- Your forms will be processed and stamped with a CFO/FSESO stamp and 2 copies will be returned to you in your self-addressed envelope. **Keep one copy for your records.**
- It takes approximately 4-6 weeks for your stamped student paperwork to be mailed back to you.
- If after 6 weeks, you still have not received your paperwork contact the FSESO.

FSESO Contact Information:

Email: info@fseso.org

Phone: 1-877-322-2345 Extension 101

Information Needed for Paperwork retrieval:

- Your first and last name
- Your date of birth
- First and last name of your instructor
 - _____
- Course start date
 - _____

Applying for a PAL:

Do not send in your application until you have received your student paperwork. One copy must be sent in with your application. Keep the second copy for your records.

IF YOU ARE 18 YEARS OF AGE OR OLDER, download a Possession and Acquisition Licence (PAL) Application from the RCMP website: <https://www.rcmp-grc.gc.ca/en/firearms>.

Follow all instructions for this application. Complete the application in its entirety. Be sure to check all boxes, including the not-applicable boxes. Anything overlooked or not checked may hold your application up for an extended period of time.

IF YOU ARE BETWEEN THE AGES OF 12 AND 18, and you wish to apply for a Minor's Licence, please call 1-800-731-4000 ext. 7548 to obtain a Minor's Licence application or for any questions you may have.

Please visit our website for more information on what's next?
PAL application information, and more!

fseso.org or scan the code





Félicitation!

Vous avez réussi le Cours canadien de sécurité dans le maniement des armes à feu ou le Cours canadien de sécurité dans le maniement des armes à feu à autorisation restreinte !

Quelle est la prochaine étape?

- Vos rapports de cours (GRC RCMP 5484) seront traités et estampillés avec le sceau du CFO/FSESO et deux copies vous seront envoyées dans votre enveloppe préadresser. **Assurez-vous de garder une copie dans vos dossiers.**
- Il faut environ 4 à 6 semaines pour faire parvenir vos rapports de cours (GRC RCMP 5484) estampillés par la poste.
- Si après 6 semaines, vous n'avez toujours pas reçu vos rapports de cours, contactez le FSESO.

Coordonnées du FSESO:

Adresse courriel: info@fseso.org

Téléphone: 1-877-322-2345 poste 101

Information nécessaire pour la récupération des rapports du cours:

- Votre prénom et votre nom de famille
- Votre date de naissance
- Prénom et nom de votre instructeur
 - _____
- Date du cours
 - _____

Demande de permis de possession et d'acquisition:

N'envoyez pas votre demande avant d'avoir reçu vos rapports du cours. Une copie doit être envoyée avec votre demande. Conservez la deuxième copie pour vos dossiers.

SI VOUS AVEZ 18 OU PLUS, téléchargez une demande de permis de possession et d'acquisition (PPA) à partir du site web de la GRC : <https://www.rcmp-grc.gc.ca/fr/armes-a-feu>.

Suivez toutes les instructions pour cette application. Remplissez la demande dans son intégralité. Assurez-vous de cocher toutes les cases, y compris les cases sans objet. Tout ce qui est oublié ou non coché peut retarder votre demande pendant une période prolongée.

SI VOUS AVEZ ENTRE 12 ET 18 ANS, et que vous souhaitez présenter une demande de permis pour mineur, appelez au 1 800 731 – 4000, poste 7548 pour demander le formulaire à cette fin.

Veillez visiter notre site web pour plus d'information sur la suite, Informations sur les demandes de PPA, et plus encore!

fseso.org ou utilisez le code QR

